

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



14 juni - Protokoll

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: 2022-06-14 Protokoll PDF.pdf

Storlek: 145002 byte

Hashvärde SHA256:

74e9a16506bfb74ed91d5b0d6884ff5c8a4aa176e7f7f728ef1e9c1c14d1079a

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

ANETTE ÖRLEGÅRD

Signerat med BankID 2022-10-13 15:05 Ref: f90aee05-991a-4744-ae94-ceaabea42278

ANNA-LENA HAGNELL OLEHN

Signerat med BankID 2022-10-07 15:40 Ref: 9217e3c1-d968-4665-a2ac-2d7846f45744

Emma Breum Tietze

Signerat med BankID 2022-10-06 18:20 Ref: f22aba8f-f171-4c1b-bbae-d535350e098e

IK Scania Styrelsemöte

Protokoll 14/6

Närvarande:

Emma Tietze, Anette Örlegård, Gustav Wahlgren, Anna-Lena Hagnell

Frånvarande: Hanna Ferm

§ 1. Mötets öppnande

Emma öppnar mötet.

§ 2. Val av justerare

AÖ valdes som mötets justerare

§ 3. Godkännande av dagordningen

Styrelsen godkänner dagordningen

§ 4. Föregående protokoll

- Styrelsemöte protokoll 31 mars: flyttas till nästa styrelsemöte.
- Styrelsemöte protokoll 10 maj
- Medlemsmöte

Allt är justerat förutom protokollet från medlemsmötet, vi avvaktar det med Ronny och Marika som mötets justerare innan klar för signering. Vi signerar digitalt via ebox.se. Allt ska vara klart och signerat innan nästa styrelsemöte och arkiveras i SharePoint.

§ 5. Ekonomi

- KPA (Folksam) - Vi har fått 37 000 kr från KPA och besluter att använda 20 000 kr till klubbkläder till våra medlemmar, dock högst 250 kr per medlem. Resten går till verksamheten (aktiviteter och prova-på)
- Medlemskap (annan klubb) - en intressant önskar att bli stödmedlem hos oss samt kunna delta i våra aktiviteter för att denne inte vill betala dubbla medlemskap. Vi besvarar att det inte är möjligt och ber intressenten att betala motion-medlemskap om önskan att delta i våra aktiviteter.

§ 6. Rapporter

- Padel SM nov - Allt är i sin ordning, Gustav och Nico (SK Lundia) har skrivit en sanktionsansökan till SDI i avvaktan för godkännande innan vi kan planera vidare.
- Boule (punkt från förra möte) - det har förekommit ett problem där en person kom till boulekursen, utan att betala medlemskap. Men det löste sig och många kom till

kursen. Det finns redan några intressenter till SM. Anna-Lena måste se till att intressenterna går till audiogram om de ej gjort tidigare för att kunna tävla i SM.

- SDI representantmöte - Möten var rörliga pga. Alexandra var både mötets ordförande och SDI ordförande. Men annars har den extra förbundsstämma tagit sin extra tid pga. diskussion om budgetplan pga. mindre pengar till Dövidrott Västra och Östra. Men diskussionen gicks igenom senare genom att lägga mer på dem från annanstans i budgeten. Därefter gicks möten genom snabbt.

§ 7. Inbjudan

- Bangolf SM 21 augusti – Två är intresserade att anmäla sig till SM just nu.
- Vi pratade om inbjudan och hur vi ska offentliggöra alla inbjudningar till våra medlemmar. Ett exempel var SM i MTB. Även om vi har ej en sektion för det men vi ska ändå vara öppen för medlemmarna och skicka alla inbjudningar som vi får från olika håll.

§ 8. Scania 100 år

I dialog med Urban om jubileumsbok, AÖ ska träffa honom i höst för att prata mer om uppläggning och delbetalningar. Kommittén består av AÖ, Ronny. De ska leta efter en person till kommittén, det ska vara klart innan arbetet med jubileet börjar. AÖ fixar en tidsplan för arbetet och det ska vara klart senast nästa styrelsemöte.

§9. Logo, kläder och sociala medier

Logo är justerat och klart enligt medlemmarnas önskemål, kläder är på gång med Stadium, förhoppningsvis snart klar innan alla kan börja beställa, dock är frågan om vi ska göra en gruppbeställning eller ej. Gustav återkommer om det.

Nu när loggan är klar så lägger vi upp på FB, hemsida och ber alla att börja följa FB sidan i stället för gruppen. Gustav ska göra en video om det.

§ 10. Events

- Emma gör en plan för sommar kring aktiviteter samt för höst också. Enskild aktivitet ska vara upplagd till allmänheten senast två veckor före. En riktlinje ska upprättas.
- Vandring - AL/AÖ, i dialog med Ulf, de är på semester i Italien just nu men ska återkomma om när beräknas genomföra i juli eller augusti. Hur med arvode och deltagaravgifter återkommer de sen efter fixat ett upplägg om hur mycket det kommer kosta samt vad som kommer ingå. Platser ska ha bra kollektiv förbindelse. Vi bräknar att det blir runt 12–15 deltagare.
- EM Damfotboll – GW i dialog med ordförande Pia från Svenske om samarbete, hon ska kolla upp med kvinnoförbundet den 13 juli om det går att samarbeta. Hur det blir med försäljning av läsk, snacks och medtagna drycker ska vi diskutera mer om det vid senare tidpunkt. Vi ska lägga upp så fort det är klart pga. EM börjar snart.

Gustav ska ordna uppläggning om vad vi behöver göra samt vad vi behöver ha hjälp med.

- SUP - AL och AÖ har hittat olika priser för SUP, 500 kr för 90 minuter eller 250 kr för 2 timmar. Vi funderar på att ta det första och dyrare alternativet för att den har bättre upplevelse samt bättre plats att åka till. AL ska kolla med ett ställe i Limhamn om hur mycket kostar det. AL och AÖ ska återkomma med det.
- Malmö FIVE - Emma tar hand om den, vi betalar för hennes avgift. Medlemmar står för avgifter och övriga får följa med om önskan. Vi satsar på fem lopp på en månad.
- Kanot/Kajak - Emma ska kolla med Patric och Martin om att ordna aktiviteter för kanot / kajak. Vi räknar med att den ska genomföras i höst pga. för många aktiviteter i sommar just nu.
- Scaniadagen – Vi får kolla med medlemmar om att planera tillsammans till höst. Ska vara prova-på-aktiviteter samt roliga kamp. Vi lockar hit familjer med barn i hopp bli medlem hos oss.

§ 10. Övrigt

- Badminton - Många är intresserade, Emma har skapat en grupp för intressenter i FB. Flesta kan måndagar och runt 17-18 tiden. Men vi har problem med att boka hall i rBok, pga. för tidigt. Emma kontaktar kommunen för att kolla läget och när vi kan boka hall i höst. Vi använder Svenskes rBok så länge tills vi har gått på utbildningar. Plan b är att vi bokar själv och deltagare står för en liten summa.
- Futsal - Emma lade upp intressekoll för futsal men ingen är intresserad.
- Vind (vi ska färdiggöra det så vi kan byta lokal eller hitta annan lösning) - det ska prioriteras högre och vi ska bestämma ett nytt datum. AÖ undersöker kostnad för container. Vi kan inkludera medlemmar för att hjälpa till och de får mat som belöning. Förslag 2 juli, kl 9. AÖ och Emma ansvarar för video till medlemmar till fb-sidan. Emma och AÖ organiserar den dagen.
- Mat till styrelsemöte - vi har bestämt att IK Scania ska stå för mat pga. Ideellt arbete. Om vi ska ha möte hemma hos en av oss i styrelsen, ska denne fixa mat till övriga. Annars fixar vi mat tillsammans om mötet ska vara på Dövas Hus.

§ 11. Nästa möte

Det blir den 6 september kl 17 på Dövas Hus, AÖ ansvarar för mat.

§ 12. Mötes avslutning

Emma tackar för ett givande möte och därmed avslutas mötet.

Vid protokollet

Anna-Lena Hagnell Olehn

Sekreterare

Emma Tietze

Ordförande

Anette Örlegård

Justerare